
Referat – møte tirsdag 10.01.2023 

 

Tilstede: 1.klasse: Linn Engelstad (FAU) 
2.klasse: Stine Ødegaard (FAU 2a), Kine Olsen (FAU 2b) 
3. klasse. Fatha Deria (FAU 3a) , Abdi Noor (FAU 3b) 
5.klasse: Violeta Z. Salame (FAU 5b) 
6.klasse: Farida Matieva (FAU 6b) 
Fra skolen: Solvor (rektor)  
Meldt fravær: Linn Beate (FAU 4.trinn), Vibeke Blindheimsvik 

 

Møteleder: Violeta Z. Salame 
Referent: Linn Engelstad 
Ordstyrer: Stine Ødegaard 
Tid: 18.00-20.00 
Sted: Skolen – AKS (inngang ved gymsalen) 

 

Sak 
nr. 

Melder Agenda/referat:  Tid 

 Fast 
 
 

Informasjon fra skole og AKS 
 
Fra skolen:  

- Gå til skolen aksjon 3ukers varighet: startet 9/1, 
stort engasjement blant elevene.  
Skolen skal jobber med å relatere til læreplan ifht 
blant annet livstil og helse; hvorfor man skal gå 
til/fra skolen, jobbe inn trafikkregler o.l. Felles 
prosjekt for skolen. Skaper samhold.  
Refleksaksjon samtidig med gå-til-skolen aksjon.  

Videre arbeid/fokus fra skolen:  
- Læringsmiljø 
- Skolen er med på satsning sammen Skrivesenteret 

(NTNU). Har hatt samling der det ble undervist om 
«tenke-skriving». Det skal være to samlinger til, der 
ansatte fra NTNU kommer til skolen for opplæring 
av de ansatte. Dette for å sikre at skolen har 
samme tilnærming til skriveopplæring og at de 
følger det nyeste forskning sier om skrive-
opplæring. Forhåpentligvis får skolen fortsette med 
opplegget også neste år.  

- Skolemiljø: ønske fra lærerne -  fokus på atferd og 
språk. Hvordan snakke til hverandre. Oppleves at 
språket har blitt tøffere. Ser at jo eldre de blir det 
også mer fysisk atferd, som har tendenser til å bli 
uønsket atferd. Lærerne blir enige om hvilke 
punkter det skal være fokus på; som enkeltord, og 

40 min 



forskjellig type atferd som er uønsket.  
Tenkes forebygging ifht mobbing og å skape 
relasjon på tvers av trinn. 
Skolen vil også informere BIF slik at det også kan 
formidles til trenerne om fokus på skolen, slik at 
det kan være et felles innsatsområde på tvers.  
 

- Skolen har hatt fellesmøte for foreldre og elever fra 
7.trinn sammen med miljøarbeiderne fra Bjørnholt 
ungdomsskole. Mye fine samtaler rundt og om 
miljøet på ungdomsskolen.  

 
- Mange av de eldre elevene har uttrykt ønske om å 

få delta på AKS – 6.klasse får søke om å «jobbe» på 
AKS 2timer i uken. Sosiallærer vil da være med 
sammen med 4elever av gangen. F.eks kan de være 
med for å hjelpe til med kunst og håndverk 
prosjekt.  

 
- Belysning:  

o Ved den store 
parkeringsplassenparkeringsplass: Solvor 
melder avvik på manglende belysning 
videre, det er ikke opp til skolen og beslutte 
om det skal settes opp mer lys.  

o baksides gangvei gjennom skogholtet: 
tilhører ikke skolen/skolen er ikke eier av 
arealet så de kan ikke gjøre noe med dette.  
Linn forsøker å finne ut av hvem som er 
grunneier.  
 

AKS: Fredrik var ikke til stede, punktene ble raskt gått 
igjennom: 

- Julemarked for AKS: Solvor var ikke klar over 
hvordan det ble organisert med kjøp av tingene 
elevene hadde laget på juleverksted. Skal tas opp 
videre om annen løsning hvor det ikke skal være 
fastsatt pris og tar med videre at det er kommet 
ønske om at det som samles inn går tilbake til AKS 
og elevene.  

- Kommet ønske om at AKS sender ut informasjon 
når det er mye fravær pga sykdom. Slik at foreldre 
vet hvorfor det kan være vanskelig å få tak i 
ansatte.  

- Det har blitt noe bedre med svar fra AKS på 
meldinger som sendes fra foresatte, og det er bra. 
Men fortsatt kommer det tilbakemelding om at 



foreldre ikke får svar på skolemelding eller epost 
sendt direkte til AKS-leder. Også manglende svar på 
skolemelding direkte til baseleder på 2.trinn.  
 

- Spørsmål om hvilke rutiner AKS har for å sikre at 
barn blir sendt hjem til riktig tid da det har vært 
flere tilfeller i desember og januar der barn ikke har 
blitt sendt hjem i riktig tid og foreldre må purre.  

  Krysselister: Violeta har ikke fått noen av krysselistene 
enda. 2.klasse har ikke klasselister i det hele tatt.   

 

01/23  Oppdatering fra Trafikk-gruppen siden sist.   
 
For å jobbe mot tryggere skolevei avtales at det 
gjennomføres telling av antall som krysser veien ved 
aktuelle krysningspunkter samtidig med trafikkaksjon som 
gjennomføres nå i januar. Dato settes til 19/1 (evt. 23/1).  
 
Linn Beate skal forhøre seg med Solvor om man kan 
invitere Trygg Trafikk til skolen for å ha opplegg direkte 
med elevene.  
 
Utdeling av reflekser til elevene i sammenheng med 
trafikkaksjon har vært superpopulært blant elevene.  
 

 

02/23  Sosiale fellestreff med Bjørndal skole 
- det har vært vanskelig med kontakt med FAU Bjørndal. Er 
ny leder der nå. Ny leder for Frivillighetssentralen tiltrer i 
mai. Ble ikke planlagt noen spesielle arrangementer nå.  
 
 

 
 

 

03/23  Pappatreff  
Pappatreff 26.01.23,  

5 



Abdi sender mail for å booke lokale fra skolen. Egil 
(klassekontakt 1a) skal ordne invitasjon som skal sendes ut 
via skolemelding.  

04/23  Mammatreff 
Nytt treff planlegges i februar og april  

10 

 Eventuelt FAU tok opp tilbakemeldinger om ønske om økt fokus på 
mengdelesing – Diskuteres at flere trinn opplever at barna 
mangler leseforeståelse – når de skal gjøre 
oppfølgingsoppgaver har de ikke skjønt teksten. Kan dette 
kanskje kobles opp mot satsningen sammen 
Skrivesenteret?  

 

 


